
  
  

  30/08/2010 מיום שני ץ צפון"פרוטוקול מישיבת מורחבת של פעילי אומ
  

 צוות משפטי מחוז נאוה טמיר, ר מחוז צפון" יועמוס כרמלי, ץ"ר הנהלת אומ" יואריה אבנרי: נוכחים
 חבר יעקב קורי,  צוות משפטי מחוז צפוןמחמוד עוואדה,  צוות משפטי מחוז צפוןאליס גולדמן, צפון

 שושנה פרידמן,  חבר הנהלה מחוז צפוןאלי לוי,  חבר הנהלה מחוז צפוןעודד סושרד,  צפוןהנהלה מחוז
  . מחוז צפוןת מרכזרות כהן,  פעיל במחוז צפון אמנון מולר,פעילה במחוז צפון

  .ד וימיסברג"עו, ד אדי מאירי"עו, שושנה ציגלמן: אורחים
  

בית הקברות היה .  שהלך לעולמו טרם עתל" פתח את הישיבה בדברי הספד למאיר הפלר זעמוס כרמלי
טקס כואב , היו המון הספדים מרגשים במיוחד, ל היה בעברו אלוף משנה בצנחנים"מאיר ז, מלא באוהדים

  .ל בכאב"ץ הניחה זר על קברו הטרי וכך נפרדנו ממאיר ז"אומ. ומרשים
  

  .ל" גם כן הספיד את מאיר הפלר זאריה אבנרי
  

  .ולם היו מוכרים לכולםלא כ, החברים הציגו עצמם
  

ץ כולל "אתר אומ. ץ הנה תנועה קרבית הפועלת במתכונת של סיירת מובחרת" תנועת אומ– אריה אבנרי
האירוע השנתי של חלוקת אות  .את פעילות התנועה ומציע לגלוש מדי יום ולקרוא על פעילות התנועה

בשנה הבאה יתקיימו . תל אביב) רמת רביב(י " במוזיאון א13/10/2010ץ יתקיים ביום רביעי "אומ
  .ץ"בחירות חדשות להנהלת אומ

  .ץ במחוז הצפון חולשת על שטח עצום ממטולה עד חדרה והמטלות רבות"תנועת אומ
אחד התיקים . ץ ואנחנו עובדים על משכורת וחצי"לתנועת אומבחודש  פניות 60-בממוצע נכנסות כ

, י אלעד שרגא מאיכות השלטון שקיבל שכר טרחה"בזמנו טופל ע(שטופלו בצפון היה בקריית מוצקין 
הנושא של קריית מוצקין נמצא אצל מבקר המדינה . ץ"והתיק עבר לאומ )משהופסק השכר חדל לטפל

  .בעדיפות
חיים מילר שסרב להופיע לישיבה אמור לטפל . יש לטפל בנושא, לתוך נחל הקישון זורם עדיין הביוב

  .בנושא זה
  .ץ"חנה בטיפול אינטנסיבי של אומבית הספר החקלאי בפרדס 

  .ץ"תנועת אומול פגם בטיבנושא חשיפת שחיתות בית החולים זיו בצפת 
  . בהצלחה רבהץ טיפלה"אומבבית החולים נהריה 

    .ץ צפון"תנועת אומנצרת עילית בטיפול עירית 
  .יש עומס  בתל אביב ותיקים מהצפון שטופלו עד עתה במרכז יחזרו לצפון

  
ל נדחתה "הפנסיה הגבוהה שמקבל מצה,  בנושא נחמן שי שהיה כה חשוב למאיר הפלר– נאוה טמיר

  .ץ"בעתיד יאמצו את הנתונים של אומ, הבקשה
  .נושא הכשרות שמאיר טיפל חזר למרכז

, משכורות מפקחי המס לפי אחוזים מגביית המס הנה שערורייה) הליגה של מס הכנסה(נושא מס הכנסה 
  . יסתיים בחקיקהקווה שהטיפול פעילותה בנושא ומנאווה פרטה את

  . כי קיימת שחיתות בנושא תרומות של רשתות השיווק בכל הארץ ציינהנאווה
  

 אשר פוטר מעבודתו במשגב הגליל בגלל ר ציינה את טיפולה בתיק של מנחם פינסק– אליס גולדמן
  .ץ עם נאוה להמשך הטיפולהוחלט שאליס תתייע. חשיפת שחיתות בעמותה שתומכת בילדי גוש שגב

  
  . קיימת בעיה בהגנה על חושפי שחיתויות– אריה אבנרי



ץ בקשה שנושא התמלוגים "אומ,  קיבל על עצמו לטפל בחוות הגזשאמנון מולראריה סיפר לחברים 
  .בשלב זה הפך נושא הגז לפוליטי, יטופל מחדש

  
 שבדק את הנושא מצא שהבנקים כי כלכלן קרן הלוואות לעסקים קטנים העירה בנושא טמירנאוה 

 אמר כי ניסיונו האישי הוא  אמנון.מרוויחים על חשבון העסקים הקטנים מהקרן לעסקים קטנים
מחיר הבדיקה המבוצעת על ידי חברה שזכתה במכרז הגיוני והריבית הבנקאית סבירה , שהנוהלים סבירים

  .  גם כן
  

  .ד אדי מאירי"הדיבור  לאורח עוביקש לתת את רשות ,  הון שלטו עיתון– עודד סושרד
  

הפרקליטות ורשויות החוק , בעבודת המשטרה. ץ" הביע הסכמתו להצטרף לתנועת אומ– אדי מאירי
קיימת רשלנות על אי . המשטרה לא לוקחת תלונות ולא מתייחסת. הדרכת עדים, ההתנהלות עבריינית

אדי מעוניין להקים גוף . ע מהמשטרהחוסר מיד. התיקים נשארים פתוחים. טיפול בתלונות עד כדי רצח
  .ץ או כגוף נפרד"בתוך תנועת אומ, "עמותת נפגעי רשויות החוק"

אין , הביקורת על הפרקליטות בשנים האחרונות הוזנחה מעט. ץ"י אומ" הנושאים מטופלים ע– אריה
  .אריה מציע לאדי לחבור לפיני פישלר שבקיא בנושא זה היטב. בעיה לעסוק בנושא

  
עד .  עוסקת בנושא השחיתות יחד עם קבוצה של אנשים בקרית חיים שנים רבות– ציגלמןשושנה 

   .עכשיו לא הצליחו לממש את ההחלטות בגלל ראש העיר חיפה אליו הם כפופים
  

נאוה ליועצת ר המחוז הצפוני עמוס כרמלי הוחלט על מועמדותה של "בתאום עם יו – אריה אבנרי
  .ל"ם השלושים למאיר הפלר זהמשפטית של מחוז הצפון עם תו

  
  .הישיבה הסתיימה בברכת שנה טובה

                                                                           רשמה הפרוטוקול רות כהן מרכזת מחוז צפון


